
Utfärdare Datum Lokal och plats Mötesnr 

Svenska Skidskytteförbundet 20230131 Digitalt via Teams  4_2022/2023 

Mötesdeltagare Övriga deltagare: 

Sofia Domeij, ordförande, Gunnar Olofsson, Kairi Pääsuke, Eva Hörwing, Tommy 
Höglund, Bengt Jönsson, Anna Bäck, GS Rikard Grip, samt adjungerad Martin 
Ohlsson. Håkan Blidberg, under punkt 3  

 

Kallelse/protokoll delges även Beräknad mötestid 

 19:00 – 21:30 

Deltagare enligt kallelse/Förhinder anmält för Protokollförare 

 Martin Ohlsson 
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Föredragningspunkter, Beslut – åtgärd 
 
INLEDNING 
 
 
Mötet öppnande 
Ordförande förklarade styrelsemötet för öppnat och hälsade 
alla välkomna. 
 
Val av justerare för mötet  
 Beslut: Bengt Jönsson  
 
Godkännande av dagordning 
 Beslut: Dagordningen godkändes.  
 
Föregående mötesprotokoll och åtgärdslistan 
Beslut: Protokoll från föregående möte gicks igenom, 
godkändes och lades till handlingarna. 
 
Åtgärdslistan 
Åtgärdslistan gicks igenom, uppdaterades och godkändes. 
 
ÖVERGRIPANDE 
 
Externa rapporter/ärenden (IBU/RF/SOK/SISU) 
IBU: Olle Dahlin och Max Cobb har besökt Östersund i 
samband med Parasport-VM med anledning av att IBU tagit 
över ledarskapet över Para-Biathlon. GS kommer att besöka 
VM i Oberhof och delta i ett hållbarhetsseminarium där. Vi är 
med som en projektmedlem i det av IBU styrda 
Erasmusprojektet ”Sieppur” som syftar till att förbättra och 
sprida kunskap kring snöhantering. 
 
Martin Ohlsson har nominerats till IBUs nyinstiftade 
Sustainable Commision och GS till Development Commission.  
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SOK: Mats Årjes har stigit av posten som ordförande i SOK 
och ett fyllnadsval ska ske på SOKs årsmöte i vår. Nominering 
ska ske senast 28 februari. Styrelsen diskuterar utvecklingen 
och konstaterar att posten är oerhört central för såväl svenskt 
skidskytte som svensk idrott. 
 
RF: Ordförande rapporterar kring dialoger med andra SF-
ordföranden inför RIM.  
   

HÅLLBAR ORGANISATION OCH EKONOMI 
 
Rapport från Håkan Blidberg 
Marknadschef, Håkan Blidberg, föredrar nuläget för 
marknads- och kommunikationsarbetet.  
 

- Ulrika Smith Svenstedt är rekryterad som Strategisk 
kommunikationschef vilket kommer att lyfta 
kommunikationsområdet ytterligare.   

- Håkan berättar om det arbete som just nu läggs ned 
för att dra nytta av det stärkta varumärket Svenskt 
Skidskytte och vad för nya intäkter som är möjliga att 
skapa utifrån det.  

- Samarbete med en extern byrå är under uppstart för 
att skapa nya intäktsmöjligheter med syfte att öka 
förbundets intäkter genom denna externa expertis. 

 
GS visar hur befintliga kommersiella avtal ser ut fram till 2026 
för att ge styrelsen en bild av det ekonomiska läget på lite 
längre sikt. 
 
GS rapporterar kring arbetet med en medarbetarhandbok, 
införandet av medarbetarsamtal och lönesamtal som under de 
senaste åren tagits fram för att skapa en mer professionell 
organisation.  
 
 
Frågor/Diskussion 
Styrelsen tackar för rapporten och visar sin uppskattning över 
ett väl utfört arbete.  
 
 
RAPPORT PRIORITERADE OMRÅDEN 
 
Rapport från GS 
 
 
Idrottslig framgång (Rapport från dotterbolag) 

- GS rapporterar att EM-tävlande varit mycket positivt 
med brons i mixedstafett som höjdpunkt.  

- Laget som ska representera Sverige under Junior-VM 
är uttaget 

- IBU-cupen fortsätter närmast i Canada  
- Läget inför kommande VM är positivt. 
- Planering på strategisk nivå kring nästa säsong pågår.  
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Framgångsrika evenemang (Rapport från dotterbolag) 
- Världscupen har gått ifrån en planeringsfas till en 

betydlig mer konkret genomförandefas där beslut tas 
och beställningar läggs. Känslan är positiv och ett stort 
intresse från partners rapporteras.   

 
Regioner och föreningar 

- Det råder ett bra tryck i den nationella verksamheten 
med utbildningar, tävlingar och föreningsutveckling. 
Startfälten i Swecup är större än föregående år 
anmälningsläget inför Riksfinalen är lovande.   

 
Frågor/Diskussion 
Styrelsen tackar för rapporten och för ett gott jobb. 
 
 
 
ÖVRIGA FRÅGOR 
 
RIM 
Remisser 
Ordförande föreslår att den tidigare remissgruppen som 
utgjordes av Ordförande, GS, Bengt, Eva, och Martin fortsatt 
utgör en arbetsgrupp för att bereda remisser och motioner 
inför RIM.  
Eva och Bengt rapporterar om innehåll och betydelse för SSSF 
från ett första möte avseende de nu aktuella remisserna. 
 
VC längd hösten 2023 
Vi har fått en förfrågan från Östersunds SK avseende att ta på 
oss att arrangera en längdvärldscup i Östersund kommande 
säsong. Förutsättningarna för att arrangera är under utredning 
och skiljer sig en del gentemot skidskyttets motsvarighet.  
Styrelsen ger GS mandat att fortsätta förhandlingen med 
Östersunds SK och Svenska Skidförbundet. 
 
 
VC Östersund  
GS informerar om läget för styrelsen inför hemmavärldscupen 
och kommer i god tid inför genomförandet ge nödvändig 
information för att på plats ta hand om närvarande 
intressenter. 
 
WCR 
GS och Gunnar Olofsson rapporter från dagens styrelsemöte i 
WCR. 
 
Medaljnämnden 
Förslag på sammansättning av medaljnämnd gavs med 
Marianne Tharaldsson som sammankallande. Resterande 
namn fastslås på nästa möte när alla tillfrågats. 
 
Årsmötesintervall 
Bengt Jönsson rapporterar från det inledande mötet som 
hållits i arbetsgruppen för förändrat årsmötesintervall. 
Arbetssätt, tidplan och ansvarsfördelning har upprättats 
internt inom gruppen.   
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AVSLUTNING 
 
 
Nästa möte 22 februari kl 20.00 via Teams. 
 
Ordförande tackade för ett bra och givande möte. 
Styrelsemötet avslutades.  
 
Ordförande                                                    Sekreterare 
Sofia Domeij                                                   Martin Ohlsson 
 
 
Justerare 
Bengt Jönsson 
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